
 

Jegyzőkönyv 
Éves beszámoló közgyűlés – 2023 

 

TÁRGY: Somogy Megyei Tűzoltószövetség a 2023. évi küldöttgyűlése 
Jelen vannak: Az egyesületek küldöttei 27 fő 
A Somogy Megyei Tűzoltószövetség a 2023. évi küldöttgyűlését 2023. május 19-én 
tartotta Somogy Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság III. emeleti tanácstermében.  

Fülöp László alelnök köszöntötte a megjelenteket és egyben megállapította a küldöttgyűlés 
határozatképességét, ugyanis a szövetség 45 mandátummal rendelkező tagjából 27 megjelent.  
Jegyzőkönyvvezetőnek titkár hiányában Heizler György urat fogadták el a jelenlévők. 
Jegyzőkönyv hitelesítőknek Bodó László és Horváth Tamás urakat.  

Az előzetesen kiküldött napirendi pontokat a tagok egyhangúan megszavazták és elfogadták: 
- 1.) Beszámoló az elmúlt éves tevékenységről, (szakmai, gazdálkodási) 

- 2.) 2023. évi Munkaterv elfogadása 

- 3.) Személyi kérdések  

- 4.) Jelölő bizottság megválasztása  

Fülöp László alelnök a gyűlés levezetőjeként ismertette, hogy elmúlt éves tevékenységről, 
(szakmai, gazdálkodási) szóló beszámolót valamint 2023. évi Munkaterv tervezetét az elnökség 
megtárgyalta és a tagságnak írásban kiküldte.  

1.) Beszámoló az elmúlt éves tevékenységről, (szakmai, gazdálkodási) 

Felkérte az elnököt beszámolója szóbeli kiegészítésére.  
Heizler György elnök a 2022. éves szakmai és gazdálkodási tevékenységről szólva ismertette 
az elmúlt év fő feladatait, kiemelve az egyesületek tűzoltási, kárelhárítási tevékenységét, a 
szövetség nemzetközi és országos programjaiba bekapcsolódók kiemelt szerepét, valamint az 
ezzel kapcsolatos költségek alakulását.  
Jelezte, hogy az éves programtervet sikerült teljesíteni, de a megyei versenyt nem tudták 
megrendezni. Ezért az idén nem is terveztek területi versenyeket.  
Aktivitás csökkenést tapasztal a covid óta – nehezebb a szervezés, pedig jövő a gyors e-mailes 
kapcsolattartáson van. További problémaként jelezte, hagy a CTIF szerinti versenyre nincs 
jelentkező.  
A sikerek között említette az Ukrajnai segítségnyújtást, a sportot, (Bolhás Szőke Hanna, Kiss 
János, Kötél: Bodó László), a tűzoltásban-műszaki mentésben közreműködés, Balatonföldvári 
Szakmai napokat. 
Ez utóbbihoz valamint a versenyekhez számos hozzászólás érkezett. Kelemen Ferenc jelezte, 
hogy Látrány vállalja a CTIF szerinti versenyszabályzat elsajátítását, az eszközök 
Nagybajomban vannak, így azok átadása a legközelebbi feladat. 
A gazdálkodási tevékenységről szólva kiemelte, hogy csak pályázatokkal lehet a működést 
fenntartani és az jelentős adminisztrációval jár. Itt megemlítette, hogy jelentős 1 milló forintnyi 



tagdíjhátralék halmozódott fel. Ezt, valamint a számlázás módját számos kritika érte. Ennek a 
hátraléknak a lefaragását többen indokoltnak tartották, és a pályázati feltételhez javasolták 
kötni. (Dr. László Győző, Pavlovics László, Bodó László).  

Kelemen Ferenc jelezte, hogy nem kapott számlát és a több ízben kimaradt az értesítettek közül.  
Erre reagálva döntés született a tagok elérhetőségének, főként a megváltozott e-mail címeknek 
a pontosítására, egyben kérték az egyesületeket a változások bejelentésére.  
Fülöp László az I. Somogyi Tűzoltó Pálinkaverseny sikeres megtartásáról számolt be. 
A gazdálkodásról Farkas József a Felügyelő Bizottság-elnöke megállapította, hogy a 
támogatások maradéktalanul a tervezett szakmai programokhoz, versenyekhez lettek 
felhasználva, a tagi kölcsön a támogatások késői utalásából adódó nehézségek áthidalását 
szolgálták, így a beszámoló és a költségvetés elfogadását javasolja.  

Ezt követően mindkét beszámolót egyhangúan elfogadták a küldöttek.  
2.) 2023. évi Munkaterv  

Ezt követően a 2023. évi Munkaterv, versenyek, programok és költségvetés megvitatása, 
elfogadása volt napirenden, amelyet mindenki írásban megkapott, így azt a küldöttek 
egyhangúan elfogadták.  

3.) Személyi kérdések  

Az elnök ezt követően bejelentette, hogy a titkár egészségügyi okokból lemondott és ismertette, 
hogy az elnök, valamint az egyik elnökségi tag (Reichert Csaba) is jelezte ebbéli szándékát. 
Mivel ez utóbbiak választott tisztségek elég időt kell adni a jövendőbeli tagok kiválasztásához. 
Amihez kezdeményezték a jelölőbizottság felállítását, hogy a következő közgyűlés időpontjára 
kiérlelt javaslat kerüljön a küldöttgyűlés elé.  
4.) Jelölő bizottság megválasztása  

A tagság ezt rövid ügyrendi vita után elfogadta és kezdeményezték jelölő bizottság felállítását.  
A közgyűlés a jelölőbizottság elnökének Farkas Józsefet, két tagjának pedig Horváth Gábort és 
Szekeres Józsefet választották meg egyhangú szavazással. 

Fülöp László alelnök a küldöttgyűlés levezetőjeként az ülést berekesztette. 
 
Kaposvár 2023. május 24. 
 
                                            
 

 
Heizler György 

 
 
 
 
         Bodó László                                                                           Horváth Tamás 


